
nog 1070 zodat de terugloop erg
meeviel. De vergadering ging
akkoord met het voorstel van het
bestuur om de jaarlijkse contributie
te verhogen van (5 gulden naar 3
euro. Het bestuur is in gesprek met
de tennisvereniging van Polanen om
van drie tennisbanen bij vorst een ijs-
baantje te maken. Als er van de
gemeente Moerdijk toestemming
wordt verkregen dan zal er worden
bekeken ofdit technisch haarbaar is.
Zo moet er om de banen een dijkje
worden gelegd en op de banen mis-
schien een zeil om te voorkomen dat
het water wegloopt.

Huldiging .
Piet Verrneulen die na 42 jaar het
bestuur van de Klundertse Ijsclub
verliet werd door de voorzitter van
de IJsclub Wim Bot verrast met een
gouden speld. Enkele jaren geleden
werd Vermeulen al erelid zodat deze
onderscheiding hem niet meer te
beurt kon vallen. Ook Jan de Regt
verliet het bestuur. Zonder echt te
hoeven stemmen- werden Jeroen
Verbaten en Martin Breuer tot hun
opvolgers gekozen. Piet Vermeulen
was de meeste tijd dat hij in het
bestuur zat gewoon bestuurslid.
Twee keer moest hij als interim voor-
zitter de IJsclub uit het slop halen.
Ondanks het feit dat hij een echte
praktijk man is lukte dat. Tijdens
vorstperiodes was hij in zijn blauwe
overall en zijn ijspetje op op het ijs
van het Verlaat te vinden. Het
geheim van de Klundertse Ijsclub is
dat. hoewel het een slapende vereni-
ging lijkt, er bij voldoende ijs altijd
veel wordt georganiseerd. Het is dan
ook erg jammer dat er de laatste
twee winters niet van het Verlaat
gebruik kon worden gemaakt
wegens een groot gebrek aan vol-
doende vorst. Het is daarom een
goede zaak dat een zeer groot aan-
tal leden de club trouw blijft zodat
de toekomst van de Klundertse IJs-
club de komende jaren gegaran-
deerd is.

Klunde se IJsclub staat er.goed voor

Voorzitter Wim Bot feliciteert Piet Vermeulen tetwii! Jan de Regt toekiikt.
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KLUNDERT - Op de laatste vrijdag duizend gulden in kas. Dat lijkt veel
van het vorige jaar hield de Klun- maar in een winter waarin er veel
dertse Usclub haar jaarlijkse leden- geschaatst kan worden is er veel
vergadering. TIjdens deze vergade- geld nodig, vertelde de voorzitter
ring, die door ongeveer 70 leden Wim Bot. Daarnaast is het bestuur
werd bezocht. namen er twee aan het sparen om het 100-jarig
bestuursleden afscheid en werd er bestaan in 2006 op een waardige
opening van zaken gegeven over de wijze te vieren.
financiële toestand van de club.
Afscheid namen de penningmeester Door Ties Steehouwer
de heer J. de Regt en de heer P.Ver-
meulen. De Regt had 14 jaar in het Ondanks dat er in 2001 geen ijs op
bestuur gezeten, waarvan 9 jaar als het Verlaat lag waarop geschaatst
penningmeester, en Vermeulen had kon worden werd het jaar toch met
er liefst 41 jaar als bestuurslid opzit- een klein negatief saldo afgesloten.
ten. De laatste kreeg dan ook, Dat kwam omdat er, om te voldoen
samen met veel mooie woorden, aan de eisen van de ARBO wet,
door de voorzitter Wim Bot de gou- geïnvesteerd moest worden in een
den speld van de Ijsclub opgespeld. nieuwe verdeelkast en 250 meter
Aan het begin van de vergadering veilige elektriciteitskabel. Na een of
werd er een minuut stilte in acht meerdere winters zonder ijs loopt het
genomen om even stil te staan bij ledental van de club terug. Dat was
het overlijden van Frans Wierckx. ook de laatste twee jaar het geval.
Tijdens de ledenvergadering bleek Twee jaar geleden waren er nog
dat de Klundertse Usclub er finan- 1300 mensen lid van de club en aan
cieel prima voorstaat. Er is ruim 31 het eind van 2001 waren dat er toch
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